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De leden konden binnenlopen vanaf 13.30 uur. Het was goed om te zien dat daar gebruik van werd 
gemaakt. 

Wij schatten in dat er zeker 70 leden aanwezig waren bij de vergadering. 

Flip opent de vergadering en legt het programma uit. 

Jasper van de Vlas zou een praatje houden over het wel en wee van Wehkamp, door tijdgebrek 

is het over genomen door Mike v.d. Wal.  

Mike hield een duidelijk verhaal over het wel en wee van Wehkamp. 

De overname van Kleertjes.com is een feit, 400.000 artikelen moeten worden onder gebracht in 
Zwolle. Het magazijn van Kleertjes.com zit in ’s Heerenberg en zal t.z.t. volledig worden 
ondergebracht in Zwolle. 

Strategie voor de volgende jaren is uitgelegd, er wordt gehoopt op een omzet 820 miljoen in 2022. 

LSCZ is in aanbouw en men verwacht dat het in april/mei 2023 in gebruik zal worden genomen. 

Er is structureel te kort aan personeel. 

De pocketsorter zorgt voor extra capaciteit, het is een machine die automatisch opvouwt. 

Mike gaf aan dat de overspill uit het OSR systeem wordt gehaald, het gaat voornamelijk om de 
kleinere artikelen. 

Er kwamen verder geen vragen uit de aanwezigen, Mike zegde dank voor de aandacht. 

 

Na het verhaal van Mike zijn wij verder gegaan met de agenda. 

Flip maakte de aanwezigen erop attent dat Wehkamp 70 jaar bestaat met het daarbij behorende 
filmpje.  Op 10 december as wordt er een groot feest gegeven voor al het personeel in de 
Buitensociëteit. Niet voor oudgedienden/gepensioneerden.  

Flip geeft aan dat de kaskommissie zijn/haar goedkeuring heeft gegeven aan het kasboek. 

Zij zijn bereid om het volgend jaar deze zware taak weer voor hun rekening te nemen.  

De kasboeken worden goedgekeurd voor 2019/2021. 

De vraag werd gesteld wat te doen met het bedrag wat op dit moment in kas zit 8.409,73 euro. 

Het voorstel is om volgend jaar geen contributie te innen. Men kon zich allemaal in vinden. 

Wel tijdens het eten van een broodje kroket gehoord dat men graag reünie zou willen van de 
gepensioneerden plus hapje en drankje. 



Flip heeft uitleg gegeven over de fotostudio met het daarbij behorende filmpje. De fotostudio wordt 
ook wel de creative Hubb genoemd. 

Er wordt aandacht besteed aan het jaarverslag van de pensioen vereniging.  

Gert Huygen vraag zich af hoe wij in goed kunnen komen de BFPD, het huidige pensioenfonds. 

Vanuit de kommissie is toegezegd dat wij daaraan gaan werken. 

Over de indexering N.N. 2020 zijn wij in contact, tot op heden nog geen concreet antwoord. 

Bob Van Driel geeft in de toelichting aan dat het pensioenpremie van BFPD laag is. Voordeel voor de 
medewerker. 

Wij hebben toegezegd dat wij contact met de KBO op gaan nemen om via dat kanaal toegang te 
krijgen tot de BFPD. Op dit moment gaat dit zeer moeizaam. 

Flip vervolgt zijn verhaal met uitleg over de W.B.T.R.   

Filmpje over de pocketsorter, het is dezelfde fabrikant als van het OSR (KNAPP) systeem. 

Pauze: 

Hierna kwam de gastspreker aan het woord, John Kerstens Koepel Gepensioneerden. 

Hij vertelde voorafgaand dat hij een verhaal ging houden over de uitleg van de nieuwe pensioen 
wetgeving. Geen mooie maar wel realistische verhalen, er moet een pot worden verdeeld van 1500 
miljard euro. De Koepel is voor gelijke verdeling van die 1500 miljard. 

In het begin van 2022 zat er 1800 miljard in de pot. Er valt aardig wat te verdelen. 

Iedereen vond het een interessant verhaal en goed te volgen.  

Er is al 40 uur gedebatteerd over de verdeling en nog is men er niet uit. 

Op 1 juli 2023 moet de nieuw wet ingaan, dat houdt in dat er zeker haast gemaakt moet worden. 

Er werden verschillende vragen gesteld. Eén van de vragen “Waarom heeft DNB grote macht” bij het 
verdelen van de pot. DNB is toezicht houder wat betreft uitgaves van de pensioenen. 

Ook het hoorrecht is ter sprake gekomen. 

Wehkamp is een gesloten NN pensioenverzekering, John Kerstens gaat kijken wat hij kan betekenen. 

John wordt bedankt en Flip sluit de vergadering na eerst vragen en wensen te hebben beantwoord. 

Een wens is om te kijken bij een andere internet retailer, bv Bol.Com. 

Flip sluit af en nodigt iedereen uit om een broodje kroket te eten en een drankje.  

De leden vonden het een goede vergadering, zien uit naar de Reünie en het hapje en drankje. 

 

   

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

  

 

 


